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Praat mee tijdens onze algemene ledenvergadering 

De ledenraadvergadering voor 2024 is gepland op 17 april.  

 
Noteer dit alvast in uw agenda. Nadere informatie zoals tijdstip,  locatie en agenda 

ontvangt u tijdig.  

De jaarvergadering is een uitgelezen kans om met bestuur en andere leden te pra-

ten over de koers van de milieugroep of over actuele thema’s. Onderwerpen kunt 

u ter plekke inbrengen of ons van te voren toesturen. Uiteraard kan dit ook tus-

sentijds. Alleen in gesprek met de leden kunnen we als bestuur goed horen wat er 

leeft en welke belangen en standpunten we moeten behartigen. Dus komt allen! 

Zorgen om bouwplannen in het 

Thullerbos 

De Milieugroep is recent door bewoners van 

Thull benaderd om hen te steunen in hun 

bezwaar tegen bouwplannen op een perceel 

in het Thullerbos. Een potentiële aantasting 

van een fraai stukje Geleenbeekdal. 

 

Het perceel aan de doodlopende Ketelweg is in de 

jaren 70 en 80 van de vorige eeuw in gebruik ge-

weest als hondenpension. In het vigerende Bestem-

mingsplan Buitengebied heeft dit gebied de bestem-

ming Agrarisch met Waarde. Zoals op de luchtfoto 

is te zien, is het bewuste terrein bezaaid met grote 

en kleine bouwsels. Daarvoor blijkt geen bouwver-

gunning te zijn verleend en daar is door de voorma-

lige gemeente Schinnen ook niet op gehandhaafd. 

Nu heeft de eigenaar bij de gemeente een verzoek 

ingediend om op het terrein een woning en/of 

meerdere vakantiewoningen te mogen bouwen. 

Hiermee zou de illegale situatie in feite worden ge-

legaliseerd.  

De bewoners en de Milieugroep zien grote bezwa-

ren vanuit natuur en landschap. Het terrein ligt op 

de top van de heuvel en de bestaande bouwwerken 

op het perceel zijn vanuit het omliggende landschap 

al goed te zien. Permanente gebouwen zoals een 

woning en vakantiewoningen  zullen de kwaliteit van 

dit fraaie landschap blijvend aantasten. Samen met 

de buurt gaan wij onderzoeken wat er precies aan 

de hand is en welke verdere actie er mogelijk is. 

http://www.milieugroepschinnenspaubeek.nl
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Stammenderbos Parcours 

freeriders deels opgeruimd 

In het Stammenderbos is eindelijk een 

deel van de illegale springschansen opge-

ruimd. Dit is het resultaat van een handha-

vingsactie die al in 2021 in gang is gezet 

door de Milieugroep. 

 

Dit omdat het sterk toegenomen gebruik van het 

bos door freeriders (ongeorganiseerde fietscros-

sers) naar onze mening niet past in dit bescherm-

de natuurgebied met een Europese bescher-

mingsstatus (Natura 2000). In augustus 2021 

hebben wij hierover de provincie benaderd als 

verantwoordelijke instantie voor natuur. Op ons 

initiatief hebben zij onderzocht of en welke scha-

de wordt aangericht door het fietscrossen. Hier-

uit is gebleken dat er aanzienlijke schade is aange-

richt aan de flora en de rust voor de dieren en 

dat dit in strijd is met de Natuurbeschermings-

wet. De afdeling handhaving heeft daarop, samen 

met de gemeente, de eigenaren van dit stukje bos 

en de fietscrossers benaderd en zijn acties in 

gang gezet.  

 
Voor het Stammenderbos werd afgesproken dat 

de schansen en de opgeworpen springheuvels in 

de winter van 2022/23 zouden worden afgebro-

ken. Door vertraging van een door de eigenaren 

aangevraagde natuursubsidie voor natuurherstel 

in het aangrenzende bos, is met de afbraak pas in 

oktober van dit jaar gestart. Ook wordt er ge-

zocht naar een alternatieve locatie voor de 

freeriders. 

 

Tot nu toe is een klein deel van het werk uitge-

voerd: de houten bruggen en schansen zijn ver-

wijderd. Zoals uit bijgaande foto’s blijkt, moet 

het grondwerk nog plaatsvinden. We hopen dat 

ook dit voor het voorjaar is gebeurd. Tot dan 

houden wij de vinger aan de pols en hopen dat 

de rust in dit prachtige maar kwetsbare bos snel 

terug keert. 

Schansen in Stammerderbos 

NMF Limburg steunt bestuur 

in standpunt groevenplan Silt 

Het jaar 2023 was voor het Silt-project en ook 

voor de milieugroep zeer bewogen. De felle 

reacties bij het ter visie leggen van het bestem-

mingsplan hadden we als bestuur niet voor-

zien. Een recent gesprek met de Natuur en 

Milieufederatie Limburg bevestigt dat ons 

standpunt niet verkeerd is. 

 

Dat kritisch positieve standpunt hebben wij al sinds de 

start van de planvorming met de leden gedeeld via de 

nieuwsbrief. Ook tijdens de algemene jaarvergadering 

op 5 april 2023 hebben we het toegelicht. Helaas 

waren er slechts enkele leden aanwezig. Daarom heb-

ben wij in augustus ons standpunt nog eens naar alle 

leden gestuurd en ook naar de gemeenteraads- en 

commissieleden van de gemeente Beekdaelen.  

In september stemde de gemeenteraad uiteindelijk 

voor het plan. Tegen dit besluit kon vanaf 1 november 

voor de periode van zes weken bezwaar gemaakt 

worden bij de Raad van State. Ook kon er  een voor-

lopige voorziening worden gevraagd. Daarmee wordt 

verdere ontwikkelingen stilgelegd totdat de RVS een 

uitspraak heeft gedaan. Wordt er geen voorlopige 
voorziening toegekend, dan kan er verder worden 

gewerkt aan Silt. De provincie heeft, nadat de ge-

meenteraad het plan had goedgekeurd, een ontgron-

dingsvergunning verleend en ook deze lag zes weken 

ter inzage.  

 

Recent zijn wij in het kader van Silt benaderd door de 

Natuur- en Milieufederatie Limburg. Een van hun aan-

dachtspunten is het grote aantal plannen voor vakan-

tieparken in Limburg. Na het gesprek dat wij met hen 

hadden, was hun conclusie dat wij als milieugroep een 

goede keuze hebben gemaakt met ons kritisch positie-

ve standpunt over Silt. Voor ons een bevestiging van 

onze visie.  

 

Wij hebben er verder voor gezorgd dat NMF Limburg 

deelneemt in een nog nieuw op te zetten klankbord-

groep. 

 

Wij zullen de verdere ontwikkelingen rondom Silt 

met u delen via het stortfront en via onze website 

www.milieugroepschinnenspaubeek.nl. U kunt natuur-

lijk ook altijd zelf contact met ons opnemen. 

Impressies SILT   
(foto/’s bron HeusschenCopier en SILT) 

http://milieugroepschinnenspaubeek.nl
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We kunnen wandelen in de 

Groeve Spaubeek 
 

Officieel is hieraan nog geen ruchtbaar-

heid gegeven, maar velen hebben al ont-

dekt dat in de groeve gewandeld kan wor-

den. Bezoekers zijn vol lof over wat er is 

gerealiseerd. De wandeling is mooi te 

combineren met andere wandelingen in 

de omliggende holle wegen, in het Spau-

beekerbos en op het plateau. 

 

Het is alweer 10 jaar geleden dat wij ons als 

Milieugroep verzetten tegen een nieuwe ont-

grondingsvergunning voor de Groeve Spaubeek. 

Het lukte toen niet deze ontgronding te voor-

komen en de vergunning werd op 1 mei 2014 

verleend. Deze werd afgegeven voor 8 jaar, 

waarna de groeve door de ontgronder binnen 

een jaar zou moeten worden afgewerkt tot een 

natuurgebied. 
 

Samen met andere partijen hebben we ons er-

voor ingezet dat, na veel overlast, iets moois 

terug zou worden gegeven aan de omgeving. De 

voornaamste doelen waren natuurontwikkeling 

en het toegankelijk maken van de groeve voor 

extensieve recreatie. Dit heeft uiteindelijk, ne-

gen jaar geleden, geleid tot een plan voor de 

eindtoestand dat door alle betrokkenen wordt 

gesteund. 

 

Sindsdien hebben we de ontwikkelingen in de 

groeve intensief gevolgd en waren er regelmatig 

contacten met de ontgronder en de gemeente 

Beek over de voortgang. Voor ons was belang-

rijk dat het afgesproken tijdsschema werd ge-

volgd. En dat is grotendeels gelukt.                                                                                                                                                                     

Vanaf de Hoorenbergseweg kan men, middels 

een slingerend pad, aangelegd met in de groeve 

aanwezige materialen,  in de groeve afdalen.  

Van grote stenen zijn zitbanken gemaakt en nabij de 

twee aangelegde poelen zijn stenen gestapeld als 

schuilplaats voor amfibieën en reptielen. Het asfalt 

in de groeve is verwijderd en in de steile wand is 

een educatief geologisch monument gerealiseerd 

waarin de bodemlagen (löss, stol en zand) blijvend 

zichtbaar zullen zijn. Als mogelijke broedplaats voor 

de oehoe is in de rustige noordwestelijk hoek een 

uitsparing in de bovenrand gemaakt.  

 

Aandacht verdient ons inziens nog de verplaatsing 

en inrichting  van het huidige uitkijkpunt. Dit dient 

met een verhoogde opstap en enigszins vooruitge-

schoven gemaakt te worden, zodat men over de 

totale groeve kan kijken. Ook moeten er nog drie 

draaipoortjes komen, waardoor alleen wandelaars 

de groeve in kunnen. Via de huidige ingangen kun-

nen namelijk gemakkelijk motor- en fietscrossers 

binnenkomen. Dit leidt al jaren tot vernielingen, 

verstoring van fauna en geluidsoverlast. Dit pro-
bleem doet zich overigens ook voor in de omliggen-

de holle wegen. 

 

Een punt van zorg is dat de groeve nog steeds te 

koop staat. Een toekomstige eigenaar zal, conform 

een beheerplan, onderhoud moeten plegen aan de 

vegetatie, het open houden van de poelen, de paden, 

het hekwerk, de draaipoortjes etc. en ook moeten 

handhaven. Dat lijkt ons beter geborgd bij een des-

kundige organisatie dan bijvoorbeeld bij een particu-

liere investeerder. Als bestuur zetten we ons in om 

een koper te vinden die dit mooie stukje nieuwe 

natuur een warm hart toedraagt. 

 

Mocht u verstoring, vernieling of andere overtredin-

gen constateren in de groeve of daarbuiten, 

schroom dan niet dit te melden. Tijdens kantoor-

uren kunt u dat doen bij de gemeenten en buiten 

kantooruren bij de meldkamer in Maastricht (043-

3505303 ). Zij zorgen ervoor dat de dienstdoende 

BOA direct wordt geïnformeerd.  
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Asielzoekerscentrum Moorheide 

Wachten op alternatief plan 

uitbreiding AZC Moorheide   

Een gasleiding en monumentale bomen bij 

het voormalige retraitehuis zorgen ervoor 

dat de oorspronkelijke uitbreidingsplannen 

niet door kunnen gaan. Met welk alternatief 

het COA gaat komen is nog niet duidelijk.  

 

Het Centraal Orgaan opvang asielzoekers is al 

enige tijd van plan om Asielzoekerscentrum Moor-

heide in het Stammenderbos uit te breiden. Het 

gaat om een permanente verbouwing van het mo-

numentale pand en daarnaast een tijdelijke uitbrei-

ding met 150 plekken. Daarvoor zouden zestig 

containerwoningen worden geplaatst in de tuin 

van het AZC. 

 

Zoals we eerder aangaven, heeft de Milieugroep 

niets tegen een uitbreiding van het AZC in het 

bestaande gebouw. Immers dit monumentale ge-

bouw heeft een grote onderhoudsachterstand en 

door een renovatie en betere indeling kunnen er 

meer mensen goed en veilig worden gehuisvest.  

Het plaatsen van de zestig woonunits stuit wel op 

weerstand. Samen met de bewoners van Oude 
Kerk vinden wij dat een dergelijke uitbreiding (ook 

al is die tijdelijk) zorgt voor een grotere verstoring 

van het natuurgebied Stammenderbos, zowel 

door de bouwwerkzaamheden als in de gebruiksfa-

se. De stikstofuitstoot zal de staat van de natuur 

van het bos, die nu al onder de maat is, verder 

verslechteren. De bewoners vrezen ook voor 

overlast door verkeer, geluid en licht. 

 

Naast deze negatieve invloed op het natuurgebied, 

moeten voor de woonunits bomen in het park 

worden gekapt waaronder enkele monumentale 

bomen.  

 

Wij zijn van mening dat, net als bij andere initiatie-

ven voor het bouwen bij Natura 2000 gebieden, er 

een passende beoordeling of zelfs een milieueffect-

rapportage moet plaats vinden. 

 

Het COA heeft in het voorjaar voorbereidend 

onderzoek gedaan. Daaruit bleek dat op de locatie 

van de woonunits een grote gasleiding ligt. Deze 

verplaatsen is een zeer grote kostenpost. Daarop 

heeft het COA in juni aan de gemeente gemeld 

een alternatief plan te gaan uitwerken. Daarvan 

hebben wij en de omwonenden nog niets verno-

men. Onduidelijk is of de (tijdelijke) uitbreiding 

met zestig woonunits hiermee van de baan is, 

maar we blijven het dossier goed volgen. 

Afscheid van penningmeester 

Marij van Cleef 

Voor elke vereniging is het essentieel dat de finan-

ciën in orde zijn. Daar vertrouwen de leden en het 

bestuur op. Jarenlang heeft Marij van Cleef dit pri-

ma voor ons verzorgd. Afgelopen jaar heeft zij ons 

gevraagd een vervanger te zoeken. Nol Simons 

neemt de rol van penningmeester van haar over. 

Marij heel veel dank voor je belangrijke werk! 


